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”Hvad er ministerens holdning til, at Københavns Kommune iflg. Ekstra Bladet 

den 9. februar 2015 kun har givet 12 forældrepålæg siden 2011?” 

 

 

 

Som minister er det min opgave at sikre, at kommunerne har de rigtige redska-

ber til at hjælpe udsatte unge børn og unge, herunder børn og unge der har be-

gået eller er i risiko for at begå kriminalitet. Forældre- og ungepålæg er blandt 

de indsatser, der i nogle tilfælde kan være relevante, f.eks. hvis forældrene ikke 

vil samarbejde om at løse barnets eller den unges problemer.  

 

Jeg bemærker i øvrigt, at Københavns Kommune i pressen har meldt ud, at for-

ældrepålæg fremover skal anvendes i langt større omfang i kommunens indsat-

ser.  

 

 

Manu Sareen 

 

       / Dan Holmgreen 
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